
Z á p i s n i c a 
 

zo šiesteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bzovíku, konaného dňa  
31. októbra 2023 v sále Obecného úradu. 

___________________________________________________________________ 
 

Prítomní: Stanislav HERKO, Ing. Ján LAZÁR, Mgr. Dušan SLANÝ Martina SLÚKOVÁ, Ing. 

Juraj TRUBÍNY, Mgr. Michaela URBAN  

Ospravedlnený: Ivan DENDIŠ 

Hlavný kontrolór:  Ing. Adrián MACKO 

Starosta obce: Ing. Peter LAZÁR 

Zamestnanci OcÚ: 3 

Občania obce: podľa prezenčnej listiny 

 

1. OTVORENIE 
Starosta obce otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva, privítal všetkých prítomných a 
konštatoval, že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v zmysle § 12. ods. 1 zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Pozvánky boli doručené včas všetkým 
poslancom, z ktorých bolo prítomných 6 poslancov. Vyhlásil zasadnutie obecného 
zastupiteľstva za spôsobilé uznášať sa vo všetkých bodoch rokovania. Oboznámil prítomných 
s programom zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
1) Otvorenie   
2) Kontrola uznesení 
3) Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na druhý polrok 2023 
4) Rôzne 
5) Diskusia 
6) Záver 
a poslanci uvedený program schválili. (6/6).  
 
Do návrhovej komisie pre prípravu a úpravu uznesení boli navrhnutí: Ing. Ján Lazár, Martina 
Slúková. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Juraj Trubíny, Mgr. Dušan Slaný  

Poslanci uvedený návrh na členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice schválili. (6/6). 

Písaním zápisnice bola poverená: Bc. Iveta Urbanová 
 

 

2. KONTROLA UZNESENÍ PRIJATÝCH NA OBECNOM ZASTUPITEĽSTVE   
 

Kontrolu uznesení vykonal hlavný kontrolór obce Ing. Adrián Macko. Na predchádzajúcom 

piatom obecnom zastupiteľstve, ktoré bolo dňa 02. augusta 2023 boli prijaté nasledovné 

uznesenia:  
 

Uznesenie č. 39/2023 

Obecné zastupiteľstvo v obci Bzovík  

a) berie na vedomie výsledok voľby Hlavného kontrolóra obce Bzovík, 



b) konštatuje, že na základe výsledkov voľby Hlavného kontrolóra obce Bzovík, bol 
počtom hlasov 4 zo 7, zvolený do funkcie Hlavného kontrolóra Ing. Adrián Macko na 
šesť ročné funkčné obdobie, 

c) poveruje starostu obce podpísaním pracovnej zmluvy s Ing. Adriánom Mackom dňom 
21. 08. 2023. 

 

Uznesenie č. 40/2023 

Obecné zastupiteľstvo v obci Bzovík s ch v a ľ u j e prenájom nehnuteľnosti vo vlastníctve 
obce Bzovík v katastrálnom území obce Bzovík, zapísané na LV č. 388, parcely registra KN C 
parcelné čísla: 874, druh pozemku trvalý trávnatý porast o výmere 5 000 m2, evidované 
Okresným úradom Krupina, katastrálnym odborom o celkovej výmere 15 768 m2, Okresnej 
poľovníckej komore v Krupine za cenu 500 EUR ročne. 
 
Zmluva o nájme pozemku je neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
Uznesenie č. 41/2023 

Obecné zastupiteľstvo v obci Bzovík s ch v a ľ u j e uzavretie nájomnej zmluvy o prenájme 
nebytových priestorov na účely usporiadania podujatia s názvom „Služby Božie v prírode na 
hrade Bzovík“, medzi obcou Bzovík ako prenajímateľom a Západným dištriktom ECAV na 
Slovensku ako nájomcom. 
Zmluva o prenájme nebytových priestorov na účely usporiadania verejného podujatia s 
názvom „Služby Božie v prírode na hrade Bzovík“ je neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
Uznesenie č. 42/2023 

Obecné zastupiteľstvo v obci Bzovík s ch v a ľ u j e  uzavretie zmluvy o čistení zvážaných 
odpadových vôd s odberateľov StVPS, a.s. Banská Bystrica. 
 
Vzatie na vedomie kontroly prijatých opatrení 

Hlasovanie:   
za: Stanislav HERKO, Ing. Ján LAZÁR, Mgr. Dušan SLANÝ, Martina SLÚKOVÁ, Ing. Juraj TRUBÍNY, Mgr. 
Michaela URBAN 
proti: 
zdržal sa:  

 
Poslanci uvedené uznesenia vzali na vedomie. 

 

3. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2023 

Hlavný kontrolór obce Ing. Adrián Macko predstavil poslancom návrh kontrolnej činnosti na II. 
polrok roku 2023. Po predstavení návrhu poslanci prijali nasledovné uznesenie: 
 

Uznesenie č. 43/2023 

Obecné zastupiteľstvo v obci Bzovík s ch v a ľ u j e Plán Kontrolnej činnosti Hlavného 
kontrolóra obce Bzovík Ing. Adriána Macka na II. polrok roku 2023. 
 

Hlasovanie:   
za: Stanislav HERKO, Ing. Ján LAZÁR, Mgr. Dušan SLANÝ, Martina SLÚKOVÁ, Ing. Juraj TRUBÍNY, Mgr. 
Michaela URBAN 
proti: 
zdržal sa:  

 

    4. Rôzne 

a) Audit za rok 2023 



Starosta obce informoval poslancov OZ o cenovej ponuke od Ing. Mgr. Nory Bugárovej (firma 

NB Consult s.r.o. Banská Bystrica), na vypracovanie auditu za rok 2023, cena 1.932,- € s DPH. 

V prípade schválenia cenovej ponuku obecným zastupiteľstvom bude potrebné uzavrieť 

zmluvu s audítorkou. Vrámci rozpravy sa poslanci zhodli na uzavretí zmluvy predbežne na 

vykonávanie auditu na jeden rok. 

Po rozprave prijali poslanci nasledovné uznesenie: 
 
Uznesenie č. 44/2023 

Obecné zastupiteľstvo v obci Bzovík s ch v a ľ u j e  uzavretie zmluvy na vypracovanie 
štatutárneho auditu za rok 2023 za cenu 1.932,- € s DPH, medzi Obcou Bzovík ako 
objednávateľom a firmou NB Consult s.r.o. ako dodávateľom. 
 

Hlasovanie:   
za: Stanislav HERKO, Ing. Ján LAZÁR, Mgr. Dušan SLANÝ, Martina SLÚKOVÁ, Ing. Juraj TRUBÍNY, Mgr. 
Michaela URBAN 
proti: 
zdržal sa:  

 
b) Žiadosť pani Ivety Sliackej o povolenie rekonštrukcie kúpeľne v BD 275 

Starosta informoval poslancov o žiadosti p. Ivety Sliackej bytom Bzovík č. 275, ktorá žiada ako 

nájomníčka obecného bytu o možnosť prerobenia si kúpeľne v nájomnom byte vo vchode A č. 

bytu 4A (odstránenie vane a vybudovanie sprchového kúta) na vlastné náklady. 

Uznesenie č. 45/2023 

Obecné zastupiteľstvo v obci Bzovík s ch v a ľ u j e žiadosť pani Ivety Sliackej na prerobenie 
kúpeľne (odstránenie vane a inštalácia sprchového kúta) v nájomnom byte č. 275/A-4A na 
vlastné náklady žiadateľa. 
 
Hlasovanie:   
za: Stanislav HERKO, Ing. Ján LAZÁR, Mgr. Dušan SLANÝ, Martina SLÚKOVÁ, Ing. Juraj TRUBÍNY, Mgr. 
Michaela URBAN 
proti: 
zdržal sa: 

  

c) Žiadosť pána Jána Alemana o odpredaj pozemku 

Starosta informoval poslancov o žiadosti p. Ján Aleman, ktorý opätovne žiada o odpredaj 

pozemku na parcele KN C č. 1991/1 o výmere 20 m2, na vybudovanie parkovacieho miesta 

s prestrešením bez betónového základu, zároveň žiada o upustenie od podmienky súhlasu 

všetkých nájomcov bytového domu. Zároveň žiadateľ upozornil, že v minulosti bol už 

schválený zámer odpredaja pozemku v jeho prospech uznesením č. 243 a 244 / 2021. 

V uvedených uzneseniach je zjavná chyba, pretože parcelné čísla v uzneseniach sú 

nesprávne, odkazujú na pozemky, ktoré nie sú vo vlastníctve obce. 

Starosta upozornil poslancov aj na nezrovnalosť v čísle parcely uvedenej v žiadosti.  

Starosta odporučil poslancom, aby sa išlo pozrieť na konkrétne miesto, aby žiadateľ doručil 

nákres, ktorú časť pozemku chce odkúpiť, nákres ako bude vyzerať prístrešok. Opraviť žiadosť 

zo strany žiadateľa nakoľko č. parcely uvedené v žiadosti nie je správne. Poslanci sa dohodli 

na spoločnej obhliadke uvedeného miesta, poverený organizovaním obhliadky bol predseda 

stavebnej komisie Ing. Ján Lazár. 

  

d) Žiadosť pána Ľubomíra Kuzmu o zriadenie vecného bremena 



Starosta informoval poslancov o žiadosti p. Ľubomíra Kuzmu, ktorý žiada o zriadenie vecného 

bremena na pozemku vo vlastníctve obce Bzovík C-KN 708 – lesný pozemok evidovaný na 

LV 388 na právo prechodu v prospech vlastníka parcely KN C 692/3 – lesný pozemok 

evidovaný na LV 1323 Kuzma Ľubomír Bzovík 96. 

Starosta oboznámil poslancov o skutočnosti, že aj v predchádzajúcich obdobiach sa 

žiadateľom povoľovalo zriadenie vecného bremena. Pani Pavlendová informovala poslancov 

o skutočnosti, že zriadené vecné bremeno sa vzťahuje na dotknutý pozemok a v prípade 

zmeny vlastníka pozemku prechádza na nového vlastníka aj zriadené vecné bremeno. 

Poslanec Ing. Trubíny navrhol aby sa do uznesenia zapracovala aj možnosť prejazdu. 

Po rozprave poslanci prijali nasledovné uznesenie: 

Uznesenie č. 46/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v obci Bzovík s ch v a ľ u j e zriadenie vecného bremena v prospech 
žiadateľa Ľubomíra Kuzmu, bytom Bzovík 96 na pozemku vo vlastníctve obce Bzovík parcela 
KN C 708 – lesný pozemok evidovaný na LV 388 na právo prechodu a prejazdu, k pozemku 
vo vlastníctve Ľubomíra Kuzmu parcela KN C 692/3 – lesný pozemok evidovaný na LV 1323. 
 
Hlasovanie:   
za: Stanislav HERKO, Ing. Ján LAZÁR, Mgr. Dušan SLANÝ, Martina SLÚKOVÁ, Ing. Juraj TRUBÍNY, Mgr. 
Michaela URBAN 
proti: 
zdržal sa: 

 

e) Žiadosť tenisový klub Včielka na prenájom telocvične 

Rodičia detí tenisového klubu Včielka žiadajú o odpustenie poplatku za telocvičňu počas 

tréningu ich detí v zimnom období v čase od 16. októbra 2023 do 16. apríla 2024, sú to 4 

hodiny týždenne. Do konca roka 2023 je to 40 hodín,  čo predstavuje sumu 560,- €. V rozpočte 

do konca kalendárneho roka nemáme vyčlenené na takúto aktivitu finančné prostriedky. 

Žiadosti o dotácie sa podľa platného VZN podávajú vždy do konca novembra s platnosťou na 

nasledujúci kalendárny rok. Starosta obce sa vyjadril, že je potrebné podporovať športovú 

činnosť deti, zároveň sa informoval, ako je to dohodnuté s prenájmom telocvične, či je voľná 

na ten čas, keď chcú deti trénovať. Upozornil na to, že pre trénera ako súkromnú osobu je táto 

aktivita zárobkovou činnosť na rozdiel od iných klubov, ktoré obec podporuje. Mgr. Slaný 

apeloval tým, že sa schválil dodatok VZN podľa ktorého sa telocvičňa pre bzovské deti (do 18 

rokov) „požičiava“ zadarmo.  

Starosta obce uviedol, že sa pokúsi doriešiť túto situáciu s pani riaditeľkou ZŠ tak aby sa aspoň 

čiastočne vyhovelo tenisovému klubu, pretože v konečnom dôsledku niekto musí zaplatiť 

poplatok za pobyt v telocvični. Na budúci kalendárny rok 2024 je nutné podať novú žiadosť 

najneskôr do konca novembra 2023. 

 

f) Rozpočtové opatrenie OZ č.3/2023 

Starosta spolu s ekonómkou informovali poslancov o príjmových a výdavkových položkách, 

ktoré je potrebné upraviť rozpočtovým opatrením teda zvýšiť alebo znížiť resp. urobiť presuny 

medzi položkami rozpočtu. 



Na strane príjmov sa jedná o položky zvyšujúce príjem obce – daň za komunálne odpady, 

príjmy za prenájom sály, vratky za elektrickú energiu, dotácie na elektrickú energiu, dotáciu 

z MIRRI SR na riešenie migračnej krízy z Ukrajiny, dotáciu z MF SR na kompenzovanie cien 

elektrickej energie, presun prostriedkov z rezervného fondu na financovanie výstavby 

autobusovej zastávky pri bytových domoch, projektu vodovod Vŕšok, projektu rozšírenia MŠ. 

Na strane výdavkov sa jedná o položky zvyšujúce výdavky obce resp. presun medzi 

jednotlivými výdavkovými položkami – vybavenie kuchyne, údržba obecných vozidiel, zimná 

a letná údržba miestnych komunikácií, údržba cintorína, prenájom tlačiarne, kultúrne 

podujatia, súdne poplatky, vývoz komunálneho odpadu, poistenie majetku obce. 

Po rozprave prijali poslanci nasledovné uznesenie: 

Uznesenie č. 47/2023 

Obecné zastupiteľstvo v obci Bzovík  s ch v a ľ u j e  rozpočtové opatrenie číslo 3/2023. 
 
Hlasovanie:   
za: Stanislav HERKO, Ing. Ján LAZÁR, Mgr. Dušan SLANÝ, Martina SLÚKOVÁ, Ing. Juraj TRUBÍNY, Mgr. 
Michaela URBAN 
proti: 
zdržal sa: 

 
Rozpočtové opatrenie bude tvoriť prílohu zápisnice. 
 

4. Diskusia 
 

Pán Peter Donoval sa informoval ohľadne vývozu septiku, ktorý majú zapísaný na 
Obecnom úrade. Zmluva je podpísaná s RD na vývoz, len je problém s motorovým vozidlom, 
je pomerne zastaralé a poruchové. Ing. Trubíny prisľúbil, že sa vývoz po dohode s Obecným 
úradom uskutoční traktorom, ak auto v dohľadnej dobe nebude opravené. 
 

Pán Dominik Kollár sa informoval o pláne elektrifikácie Hradu 
Starosta informoval o  
- vysokonapäťové – prostredníctvom trafostanice (finančne nákladné) 
- nízkonapäťové – potiahnuť káblami 
Starosta prisľúbil, že si dokumentáciu podrobne popozerá a bude informovať, čo sa dá robiť 
v uvedenej veci.   

  
Starosta obce informoval poslancov 
 

- Ukončili sa práce na výstavbe autobusovej zastávky pri bytovkách, je potrebné 
osadenie značiek označujúcich zastávky,  urobiť geometrický plán a výškopisné a 
polohopisné zameranie po vykonaných prácach. Tiež je potrebné vykonať nejaké 
zemné úpravy, opraviť parkovisko. Kolaudácia by mala byť 09. novembra 2023.Žiadosť 
o platbu na MAS o preplatenie na sumu 46.000,- € sme už podali. Na budúci rok bude 
potrebné dokúpiť nejakú časť pozemku. Zhotoviteľ dostal zaplatené za vykonané práce 
56103,96 €. 
 

- Na predchádzajúcom zastupiteľstve sa poslanec Stanislav Herko informoval o potrebe 
opraviť komunikáciu II/526 pri vstupe do obce a výstupe z obce, kde je štátna cesta 
v zlom stave, treba podať oficiálnu žiadosť na BBRSC. Prišla nám odpoveď z BBRSC, 
kde nám dali stanovisko, že oprava uvedeného úseku je: „prihliadnuc na rozsah prác 
(vysoké náklady), nie je možné realizovať v rámci údržby cesty, ale by musela byť 
zaradená ako investičný zámer do registra investícii pre ďalšie obdobie“... „Vzhľadom 



na uvedené skutočnosti (plánovaná rekonštrukcia cesty), sú Vami navrhované riešenia 
z tohto pohľadu pre BBSK vnímané ako neekonomické riešenia, ktorých realizáciu by 
Zastupiteľstvo BBSK neschválilo“. 

 
- V čase od 05. – 07. novembra bude cez našu obec od smeru Šahy – Lešť presun vojsk 

a vojenskej techniky na cvičenie, od 16.11. bude presun opačným smerom. 
 

- Územný plán obce Bzovík – 42 organizácií sa vyjadrilo a doplnili, aké požiadavky by 
mali byť zapracované do územného plánu a čo by mal spĺňať územný plán obce. Bolo 
už zverejnené aj prerokovanie zadania pre územný plán na 30 dní – rovnakým 
spôsobom ako oznámenie o začatí obstarávania ÚP, teda na stránke www.eko-
plan.sk/bzovik, na úradnej tabuli, oslovením subjektov podľa zákona. 
 

- Bola svojpomocne opravená časť cesty v obci od ZŠ až po križovatku s cestou II/526 
(jamy zaliate penetrákom a zasypané frézingom, následne cestári „zaturbovali“ menšie 
jamy. V rámci úpravy projektovej dokumentácie na rekonštrukciu obecných ciest, bude 
potrebné rozdeliť jednotlivé cesty na menšie stavebné objekty (úseky), aby sa mohlo 
žiadať na opravy cesty prostredníctvom projektov napr. z MAS. 

 
- Projekt na Hrade „Ľudia a hrady“ by mal končiť 31. decembra 2023. Zatiaľ neprišla 

žiadna nová výzva na pokračovanie projektu. Úrad splnomocnenca pre rómske 
komunity pripravuje pokračovanie projektu Ľudia a hrady II. 
 

- Do konca roka 2024 by mala mať každá obec nad 500 obyvateľov zakúpený 
automatický externý defibrilátor (AED). Je potrebné v rozpočte na budúci rok počítať s 
týmto výdavkom (min. cca 3000€).  
 

- Dňa 23. októbra 2023 o 14.00 hodine sme mali v sále OcÚ posedenie so seniormi pri 
príležitosti Mesiaca úcty k starším. 
 

- Súdne konanie s firmou TECH ENERGO, zaplatili sme 1.700,- € ako zálohu na 
súdnoznalecké dokazovanie, na príkaz súdu. 
 

- Projektová dokumentácia na rozšírenie kapacity MŠ – oslovili sme hygienu 
o stanovisko, o koľko sa nám navýši kapacita (počet detí v MŠ) po realizácii prístavby. 
Pani hygienička  dala ďalšie požiadavky, ktoré by mali byť zapracované do projektovej 
dokumentácie. Architekt Supuka ich zapracuje do dokumentácie. 
 

- Vykonáva sa geologický prieskum podložia pre stavbu MŠ, pán Ing. Baliak by mal prísť 
v piatok 03. novembra na obhliadku terénu, vykopala sa jama pod jedálňou, na základe 
výkopu vypracuje geologický prieskum. Sľúbil cenu do 800,- € bez DPH. 
 

- Projekt cez Envirofond na zateplenie ZŠ žiadosť nám nebola schválená avšak 
odborným hodnotením prešla úspešne. Finančné prostriedky nám neboli pridelené 
z dôvodu nedostatku financií. Je vyhlásená nová výzva z Envirofondu na znižovanie 
energetickej náročnosti verejných budov. Prioritne by mala byť určená pre budovy ZŠ, 
SŠ, obecných úradov. – Poslanci sa v diskusii zhodli aby sa žiadosť podala znova. 
 

- Pôžička, ktorá bola obci poskytnutá v čase COVIDU vo výške 25.136,- € bola 
odpustená, nemusíme vracať finančné prostriedky.  

 

http://www.eko-plan.sk/bzovik
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- Terénna sociálny práca (TSP) prostredníctvom Implementačnej agentúry MPSVaR SR 
pokračuje, pani Mgr. Lenka Mydlová podpísala dodatky k pracovnej zmluve, žiadosti 
o refundáciu finančných prostriedkov za mesiace august a september boli zaslané.  
 

- Projekt vodovod Vŕšok - geodetické meranie k projektu Vodovodu na Vŕšku je hotové, 
bol vyhotovený geologický prieskum. Firma StVS servising, pripravuje dokumentáciu 
na územné konanie. Po doručení dokumentácie bude začaté územné konanie, kde 
budú pozvaní všetci dotknutí obyvatelia a organizácie.  Doterajšie náklady sú cca 
4.000,- € (geodetické meranie 1350€, geologický prieskum 1008€, projektová 
dokumentácia pre územné konanie 2328€, poplatky Veolia 150€). 
 

- Pani učiteľky špeciálnych tried ZŠ si podali žiadosť na obec ohľadom príspevku na 
dopravu vo výške 500€, chcú organizovať koncoročný výlet pre žiakov zo špeciálnych 
tried – zahrnúť do pripravovaného rozpočtu. 

 
- Oprava strechy na dome Bzovík 3 – strecha je opravená, je potrebné ešte dorobiť 

odkvapy. 
 

- Verejné osvetlenie – pripravujeme montáž dvoch stĺpov VO, pri vjazde k cintorínu a na 
križovatke s hlavnou cestou nad ZŠ, po elektrickej stránke bude práce realizovať pán 
Križan. 

 
- Treba pouvažovať do budúceho zastupiteľstva čo sa týka rozpočtu, VZN na rok 2024, 

príprave Mikuláša pre deti.  

 

5. Záver 

Po vyčerpaní bodov programu zasadnutia starosta obce ukončil zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva, poďakoval prítomným poslancom a zúčastneným za účasť.  Ukončenie o 19,30 
hod.  
 

Overovateľ :  Ing. Juraj TRUBÍNY 

              Mgr. Dušan SLANÝ 

 

Zapisovateľ:    Bc. Iveta URBANOVÁ 
 

 

Starosta obce: Ing. Peter LAZÁR 


